
VVD ANTWOORD vragen .5. Initiatief padel bij tennisvereniging HBC (B-stuk)

Joan Voordat er met de bestudering van allerlei business cases begonnen gaat worden eerst even 
‘vraag nul’: Is de wethouder ervan op de hoogte dat er nu een concept richtlijn ligt van de 
Nederlandse Stichting Geluidshinder dat de minimale afstand tussen een padelbaan en een 
woonhuis 200 meter dient te zijn? Is de wethouder ervan op de hoogte dat veel padel gerelateerde 
geluidsoverlast problemen in den lande zijn ontstaan door de oude ‘tennis richtlijn’ voor een 
omgevingsvergunning toe te passen (50 meter van een woonhuis) terwijl padel 10 tot 15 decibel 
meer geluid produceert en ook nog eens met veel hogere frequentie (padel is pertinent geen 
tennis)?

ANTWOORD
Het college heeft kennisgenomen van het advies van de Nederlandse Stichting Geluidshinder inzake 
het geluid van padelbanen en het advies van hen om padelbanen minstens op 200 meter afstand te 
situeren van woningen. Het college gaat uit van maatwerk en volgt hierbij in eerste instantie de 
gestelde richtlijn van minimaal 50 meter, zoals gesteld in de ‘Handreiking Bedrijven en 
milieuzonering’ van de Vereniging Nederlandse Gemeenten (VNG), zoals deze geldt voor 
tennisbanen, maar ook voor andere veldsporten. Mocht de commissie Samenleving een positieve 
visie geven over het ‘Initiatief padel bij tennisvereniging HBC’ dan volgt daarna uiteraard nog een 
participatietraject en een omgevingsvergunningstraject én een aanbestedingstraject. Geluid zal een 
onderdeel zijn van dit participatietraject en het college is uiteraard bereid om met omwonden in 
overleg te treden hierover. Verder zal een akoestisch onderzoek onderdeel gaan uitmaken van het 
omgevingsvergunningstraject. Als uit het participatietraject en/of akoestisch onderzoek blijkt dat er 
extra maatregelen genomen dienen te worden om het geluid voor omwonenden te verminderen 
zullen deze uiteraard in de uitvoering worden meegenomen. 


